
Antoni Macierewicz: W przyszłym roku polska
armia będzie większa o połowę

– Tu widać, jak bije serce polskiej armii i Polski. Ta przysięga ma olbrzymie znaczenie dla
mnie. Pokazuje odradzające się Wojsko Polskie. Pokazuje, że bardzo wielu Polaków chce
służyć swojej Ojczyźnie. Podjęliśmy decyzję o zwiększeniu liczebności polskiej armii.
Liczymy, że w przyszłym roku osiągnie ona ok. 150 tysięcy żołnierzy – mówił Antoni
Macierewicz. Obecnie Wojsko Polskie liczy 100 tys. żołnierzy.

Dziś na placu przed Bazyliką Mniejszą w Braniewie odbyła się przysięga wojskowa elewów drugiego
turnusu służby przygotowawczej. W uroczystości uczestniczył minister obrony narodowej Antoni
Macierewicz. – Jestem dumny z tego, że mogłem wam dziś towarzyszyć w tej przysiędze, bo to jest
przysięga nowej armii polskiej – mówił szef MON.

Na uroczystości obecni byli uczniowie klas mundurowych z Braniewa i Pasłęka oraz kadra dowódcza
i żołnierze 9 Braniewskiej Brygady Kawalerii Pancernej.

– Tu widać, jak bije serce polskiej armii i Polski. Ta przysięga ma olbrzymie znaczenie dla mnie.
Pokazuje odradzające się Wojsko Polskie. Pokazuje, że bardzo wielu Polaków chce służyć swojej
Ojczyźnie. Podjęliśmy decyzję o zwiększeniu liczebności polskiej armii. Liczymy, że w przyszłym roku
osiągnie ona ok. 150 tysięcy żołnierzy – mówił Antoni Macierewicz. Obecnie Wojsko Polskie liczy 100
tys. żołnierzy.

W ramach drugiego turnusu służby przygotowawczej na potrzeby korpusu szeregowych NSR w  9
Braniewskiej Brygadzie Kawalerii Pancernej od 4 maja br. szkoli się prawie 100 ochotników. Elewi
rozpoczęli służbę od szkolenia podstawowego i codziennie poznają tajniki służby wojskowej. Dla
najlepszych żołnierzy służba przygotowawcza może być początkiem drogi do zawodowej służby
wojskowej, także w 9BBKPanc.
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